
 

 

Protokoll fört vid Nordviks Samfällighetsförenings 

ordinarie årsmöte 2017.08.20 i Forshälla bygdegård 

 

§1 Mötets öppnande 

Ordförande Ingvar Lindsta öppnade årsmötet och hälsade alla välkomna. 

Därefter presenterade sig alla styrelsemedlemmar. 

 

§2 Val av mötesordförande och sekreterare 

Till mötesordförande valdes Ingvar Lindsta och till sekreterare Joakim Torgé. 

 

§3 Förteckning över närvarande medlemmar 

Förteckning över närvarande medlemmar upprättades. Se bilaga 1 

 

§4 Val av justeringsmän 

Till protokolljusterare valdes Sara johannesson och Kurt Hansson. 

 

§5 Kallelse till årsmötet 

Frågan om att kallelsen till årsmötet skett i behörig ordning besvarade mötesdeltagarna med ja. Bilaga 
2 

 

§6 Förvaltningsberättelse 

Ordföranden redogjorde för styrelsens sammansättning samt för det gångna årets arbete. Bilaga 3 

 



 

 

§7 Revisionsberättelse 

Revisor Peter Sylvén föredrog revisionsberättelsen och tillstyrkte ansvarsfrihet för styrelsen. Därefter 
beviljade årsmötet ansvarsfrihet. Bilaga 4 

 

§8 Inkomna motioner och ärenden 

Inga motioner hade inkommit till årsmötet.  

 

§9 Styrelsens förslag till åtgärder arbetsåret 2017-2018 

Styrelsen har inte lagt fram budget för utgift, då det beslutades redan 2016. Statsbidrag inkommer för 
arbetet på Amunds Väg. Vidare utförs sedvanligt underhåll och snöröjning. 

 

§10 Styrelsens kostnadsersättning 

Årsmötet beslöt att kostnadsersättningen fortsatt ska vara 1/3 av ett inkomstbasbelopp och genom 
detta vara självreglerande. 

 

§11 Budgetförslag för 2018-2019 

Förstärkning av inkomst. (Se protokoll). Kenth Jansson Ställer frågan om vi ska höja avgiften 
ytterligare. Styrelsen anser att det är rimligt att vi oftast har ca en miljon kronor ich möjlighet till 
detta, då vi inte har några större arbeten i närtid. Höjning med 100.- (etthundra kronor) föreslås och 
godkännes. (Senaste förteckning (633) ligger till grund för årsmötet. Den nya avgiften är 700.- 
(sjuhundra kronor) 

 

§ 12 Styrelseval 

Valberedningen förselår följande: 

Styrelseordförande Joakim Torgé omval 1 år 

Claes Carlsson kvarstår 1 år 

Hans Uppström kvarstår 1 år 



 

 

Jörgen Wallroth omval 2 år 

Daniel Dahlman kvarstår 1 år 

Sara Johannesson omval 2 år 

 

Styrelsesuppleanter 

Therese Öman omval 2 år 

Björn Börnstedt omval 2 år 

Richard Jonsson omval 2 år 

 

§13 Revisorsval 

Peter Sylvén omval 2 år 

Olle Höglund kvarstår 1 år 

Suppleant 

Anders Selling kvarstår 1 år 

 

§14 Valberedning 

Bruno Karlsén omval 2 år 

Kurt Hansson omval 2 år 

Owe Lundell, sammankallande, kvarstår 1 år 

 

§15 Protokolljustering 

Justering av protokollet sker hos Joakim Torgé, Amunds Väg 12. Kommer samråda med Hans Uppström. 
Ringer för justering när detta gjorts. 

 



 

 

§16 Övriga frågor 

Ragnar Persson (1:353) framför förslag på att det i god tid läggs upp kallelse på hemsidan inför 
årsmöte. Styrelsen anser att detta är gjort, men ser över detta till nästa år. Ordföranden, Ingvar, 
förtydligar att arbetet kring grönområden bör vara ett prioriterat arbete för den nya styrelsen och 
vikten av att det sköts i området. Kommande Statsbidrag är beroende av detta.  Eje Andreasson gick 
för en tid sedan bort. En uppskattad medlem sedan många år tillbaka. En tyst minut hålls för Eje. 

Sten-Åke avslutar denna punkt med att tacka Ingvar för sina år som ordförande i föreningen och det 
arbete han lagt ner. En   

 

§17 Nästa årsmöte 

Nästa årsmötes datum och plats beslutas under hösten. 

 

§18 Avslutning 

Ny ordförande Joakim förklarade årsmötet avslutat och tackade deltagarna för visat intresse. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

……………………………………. 

Joakim Torgé 

 

 

Justeras 

 

 



 

 

…………………………………………. ……………………………………………..  

Sara Johannesson / Kurt Hansson 

 

 


